
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 24.10.2016

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o przegl1d wal6w przeciwpowodziowych wzdluz ulicy

Plockiej i poniZej tamy po obu stronach Wisly, szczeg6lnie

naZaurillu. Mieszkancy chc4 wiedzieC czy wladze miasta

i odpowiednie sluzby dbaj4 o bezpieczeristwo Wtoclawian

oraz czy s4 dzialania maj4ce na celu wzmocnienie lub rozbudowg

wal6w.

Uprzejmie proszg PanaPrezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowalaniem
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